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Used on: floors (autoscrubber), glass, regular 
cleaning, carpets & more

EnviroStar™ 
ALL PURPOSE PEROXIDE CLEANER

LIGHT DUTY   

DIRECTIONS FOR USE: 
WASHROOMS:  
Apply to tile, grout, fixtures, tub and/or shower walls.  Let product stand for 5 minutes and 
rinse. Use a brush to remove heavy soils, where necessary.
TOILETS:  
Apply to bowl and under rim and let stand for 5 minutes. Flush to rinse.
FLOORS:  
Use an automatic scrubber or scrub brush to remove mold, stains and other soils.
CARPETS:  
Apply a small amount of the diluted solution to the stain. Using a brush or cloth, agitate 
and let stand for 5 minutes. Blot dry, rinse, and allow to air dry. Repeat as necessary.

NOTE: Before general use, test in an inconspicuous area to ensure compatibility with 
carpet material and other surfaces.

Keep out of reach of children. Keep container sealed when not in use. Keep from 
freezing.

FIRST AID: EYE: Rinse with plenty of water.  If irritation develops, seek medical 
attention. SKIN: Wash with soap and water.  If irritation develops, seek medical attention. 
INHALATION: Remove to fresh air. If symptoms persist, seek medical attention. 
INGESTION: Do not induce vomiting. Seek medical attention. 

CONTAINS: hydrogen peroxide (CAS# 7722-84-1).

FOR COMMERCIAL AND INDUSTRIAL USE ONLY. 

MODE D’EMPLOI: 
SALLES DE BAIN: 
Appliquer sur les tuiles, le mortier, les appareils sanitaires, le bain et les parois de 
douche. Laisser le produit agir pendant 5 minutes et rincer. Utiliser une brosse pour 
désincruster les salissures tenaces au besoin.
TOILETTES: 
Appliquer dans la cuvette et sous le rebord et laisser agir pendant 5 minutes. Actionner 
la chasse pour rincer.
PLANCHERS: 
Utiliser une brosseuse automatique ou une brosse à récurer afin d’éliminer les 
moisissures, les taches et autres saletés.
TAPIS : Appliquer une petite quantité de solution diluée sur la tache. À l’aide d’une 
brosse ou d’un chiffon, agiter la tache et laisser agir pendant 5 minutes. Éponger, 
rincer et laisser sécher à l’air. Répéter au besoin.

Tenir hors de portée des enfants. Garder le conteneur fermé lorsque le produit n’est 
pas utilisé. Protéger contre le gel.

PREMIERS SECOURS: YEUX: Rincer avec l'abondance de l'eau. Si l'irritation se 
développe et persiste, consulter un médecin. PEAU: Laver abondamment à l'eau. Si 
l'irritation se développe et persiste, consulter un médecin. INHALATION: Si la 
respiration est difficile, transporter la personne à l'air frais. Si les symptoms persistent, 
consulter un médecin. INGESTION: En cas d'ingestion, ne pas faire vomir. Consulter 
un médecin.

CONTENU: eau oxygénée (CAS# 7722-84-1).

SEULEMENT POUR UNE UTILISATION COMMERCIALE ET INDUSTRIELLE. 

CONTENTS: 32 US OUNCES (946 ML)
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